
 

Αθήνα, 16.10.2024 

 

Ερώτηση 

 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

 

Θέμα: «Σε κίνδυνο η συνδεδεμένη ενίσχυση για τους Θεσσαλούς παραγωγούς 

βαμβακιού και αραβόσιτου» 

Αγροτικοί φορείς της επαρχίας Φαρσάλων απέστειλαν επιστολή μέσω της οποίας 

ενημερώνουν για τα σοβαρά προβλήματα που έχουν παρουσιαστεί φέτος στις 

καλλιέργειες βαμβακιού και καλαμποκιού. Τα προβλήματα αυτά οφείλονται στις 

ακραίες καιρικές συνθήκες, και ειδικότερα στις επιπτώσεις του καύσωνα και του 

καταστροφικού φαινομένου DANIEL, που έπληξε σημαντικά τον Θεσσαλικό κάμπο. 

Οι επιπτώσεις είναι σοβαρές, καθώς παρατηρείται το σάπισμα των καρυδιών του 

βαμβακιού, χωρίς προσβολές από σκουλήκια, και δυσλειτουργίες στο «δέσιμο» των 

φυτών, φαινόμενα που δεν μπορούν να εξηγηθούν ακόμη και από ειδικούς 

γεωπόνους. 

Τα παραπάνω έχουν δημιουργήσει έντονη ανησυχία στους Θεσσαλούς αγρότες, οι 

οποίοι βλέπουν τις παραγωγές τους να μειώνονται δραματικά, καθιστώντας αδύνατη 

την κάλυψη των κιλών ανά στρέμμα που απαιτούνται για τη λήψη της συνδεδεμένης 

ενίσχυσης. Αυτό έχει ως άμεση συνέπεια τη σημαντική μείωση του εισοδήματός 

τους, κάτι που απειλεί την οικονομική επιβίωσή τους. 

 

Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο Υπουργός: 

1. Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεται να προβεί το Υπουργείο για την 

αντιμετώπιση της δραματικής μείωσης της παραγωγής και του εισοδήματος 

των Θεσσαλών αγροτών; 

2. Υπάρχει πρόθεση αναπροσαρμογής των κριτηρίων για τη συνδεδεμένη 

ενίσχυση βαμβακιού και αραβόσιτου ώστε να ληφθούν υπόψη οι 

καταστροφές λόγω των ακραίων καιρικών φαινομένων; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

272

Ημερομ. Κατάθεσης:

16/10/2024




